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Det har været et stille år for vores forening. For at komme 
videre, er det nødvendigt, at vi får anstændige arkivforhold 
- også af hensyn til det dejlige arkivmateriale, vi har. 

Desværre har vores mest aktive og vidende medlem, 
Åse Hjelm Nielsen, forladt egnen, men vi regner stadig 
med, at hun kan hjælpe os af og til. I hendes sted er Anna 
Pilgaard indtrådt i bestyrelsen. Ved generalforsamlingen 
fortalte Orla Poulsen om besættelsesårene i Thy og viste 
en autentisk film fra den tid. 

I samarbejde med Thisted Museum havde vi i marts 
måned en velbesøgt Johan Skjoldborg-aften med foredrag 
af Hanne Mathiesen og sang af Alfred Kanstrup. Ved 
byfesten i Vesløs havde vi som sædvanlig arrangeret en 
udstilling af vore lokalhistoriske fotos. I årets løb har vi 
modtaget pengegaver fra Sparekassen Thy og fra Han 
Herreds Sparekasse. 

Niels Johansen. 
 
(Kilde: Historisk Årbog for Thy og Vester Hanherred 1983, side 

122-123). 


